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Skrivelse gällande feriearbeten i förvaltningens regi 
 
 
Förvaltningen tillskapar varje år mängder av feriejobb som ungdomar som är bosatta i 
stadsdelsområdet kan söka via ett digitalt ansökningsförfarande. 
 
Vi vill därför fråga följande: 
 

1. Hur många av de 1409 arbetstillfällen som förvaltningen skapade 2024 stod tomma 
på grund av att ungdomarna valde att tacka nej till erbjudandet om feriearbete eller 
av andra skäl inte dök upp? 
 

2. Hur arbetar förvaltningen med att fördela erbjudande om feriearbete mellan de 
sökande ungdomarna? Görs fördelning av erbjudande om plats baserat på kön? 
Finns det andra kriterier som förvaltningen använder sig av? 
 

3. Vilket är det huvudsakliga syftet med att erbjuda unga feriearbete? 
 

4. Anser förvaltningen att de ungdomar som anställs bidrar positivt till förvaltningens 
resultat? 
 

5. Finns det någon uppföljning eller undersökning som visar att ungdomar som har haft 
kommunalt feriearbete haft en fördel på arbetsmarknaden jämfört med ungdomar 
som inte haft det? 
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